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مشحون:کاربرخیتیمها،تعرضبهآرامشبازیهاست

برگزاری مسابقات لیگ بسکتبال بدون حضور تماشاگران مهمان!
سرویس ورزشی-

فصلجدیدلیگبرتربسکتبالدرشرایطیاز
24مهرماهآغازمیشودکهطبقتصمیمفدراسیون
تماشــاگرانتیممهمانجاییدرسالنتیممیزبان

ندارند.
مراسم قرعه کشــی لیگ برتر بسکتبال، صبح دیروز 
با حضور محمود مشــحون، رئیس فدراسیون بسکتبال و 
نمایندگان 9 تیم حاضر در لیگ در تالار بسکتبال آزادی 
برگزار شد.در ابتدای مراسم مقرر شد لیگ برتر بسکتبال از 
روز دوشنبه 24 مهر ماه شروع شده و 24 اسفند 1396 به 
پایان برسد. همچنین تیم ها، یک هفته در میان، در خانه 
بازی خواهند داشت و هیچ تیمی 2 هفته متوالی در خارج 
یا سالن اختصاصی خود بازی نمی کند.برنامه هفته نخست 

لیگ برتر بسکتبال به شرح زیراست:
دوشنبه24مهر1396

* نیروی زمینی: استراحت
* شهرداری تبریز ............................................................. مهرام
* پتروشیمی بندر امام ................................... یس آل گرگان
* شهرداری گرگان ................................................. نفت آبادان
* دانشگاه آزاد ...................................... پدافند رعد خوزستان

در این جلسه البته تصمیمات مهمی نیز اتخاذ شد. بنا 
بر اعلام فدراسیون بسکتبال در لیگ جدید تماشاگران تیم 
مهمان جایی در سالن تیم میزبان ندارند و مسابقات بدون 
تماشاگران مهمان برگزار می شود. همچنین در این جلسه 
تصویب شد که همه تیم ها به صورت یک در میان میزبان 
و مهمــان خواهند بود و تیمــی دو هفته پیاپی میزبان یا 

مهمان نخواهد شد.

مشحون:کاربرخیتیمها،تعرضبهآرامشبازیهاست
پس از پایان جلسه، محمود مشحون رئیس فدراسیون 
بسکتبال گفت: لیگ برتر فصل جاری با حضور 9 تیم انجام 
خواهد شــد و ما می خواهیم هر 9 تیم در حد قهرمان در 

لیگ ظاهر شده و تیم ها به هر قیمتی برنده نشوند.
وی ادامه داد: در لیگ ســال قبل، برخی تیم ها نشان 
دادند که خوراک شــان، تعرض به آرامش بازی هاست ولی 
امسال اتفاقات سال قبل نخواهد افتاد و با جرایم سنگین 

به شدت با آنها برخورد می کنیم. به همه ثابت شده که از 
تعرض به داور، نتیجه ای گرفته نشــده است. ما بسکتبالی 
روان و با شخصیت می خواهیم. فدراسیون بسکتبال با هیچ 

شخص و تیمی عناد ندارد.
مشحون در ادامه در مورد تماشاگران حاضر در سالن 
گفت: طبق رأی گیری انجام شده که به تصویب نمایندگان 
تیم ها هم رسید، هیچ تماشاگر میهمانی حق ورود به سالن 

بهاواعتقاددارمولینمیدانمبرانکوتمدیدمیکندیانه
طاهری: دنبال تعلیق حکم باشگاه 

و طارمی هستیم
مدیرعاملباشگاهپرسپولیسمیگویدسرخپوشانبهدنبالپیروزی

دردوبازیپیشرودرلیگبرترولیگقهرمانانهستند.
علی اکبر طاهری مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در مورد وضعیت سرخ پوشان 
قبل از بازی با اســتقلال خوزســتان و الهلال عربستان، بیان کرد: چند روز تیم 
تعطیل اســت و بازیکنان و کادر فنی در حال اســتراحتند. با برنامه ای که آقای 
برانکو داده اســت اردویی را تدارک می بینند تا مقابل اســتقلال خوزستان برای 
هواداران برد بیاورند. بعد از آن هم در مسقط باید به مصاف الهلال برویم. مقداری 
آسیب دیده و دو کارته داشتیم اما وضعیت بهتر شده است. یکی دو بازیکن هم به 
من گفتند که می رسند. امیدوارم هم در بازی لیگ و هم آسیایی به برد برسیم.

او همچنیــن در مورد پرونده مهدی طارمــی و احتمال تعلیق محرومیتش 
در بازی با الهلال، توضیح داد: شــاید لازم باشــد مطلب را بیشتر توضیح دهیم 
تا روشن شــود اما باید طبقه بندی مطالب را هم لحاظ کنیم. وکیل های باشگاه 
در حال پیگیری پرونده هســتند و آن را جلو می برند. بخشی از ماجرا را خدمت 
رســانه ها و هواداران می گویم. دو مطلب در اینجا مطرح اســت؛ یکی باشگاه و 
دومی بازیکن. همچنین دو نوع عکس العمل به حکم صادر شده وجود دارد؛ اولی 
اعتراض ما به حکم است و دومی تعلیق حکم، این هم برای باشگاه وجود دارد و 
هم بازیکن. طبیعتا ما وکیل خودمان را انتخاب کردیم که روی اســناد و مدارک 
کار می کنند. بخشی از مدارک ترجمه و ارسال شده و بخشی از آن هم در حال 
بررســی است. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ادامه داد: منظر اعتراض ما با منظر 
بازیکن فرق دارد. اتهامی که به ما وارد شده فریب دادن بازیکن است که حادث 
نبوده اســت. همه شاهد این موضوع بوده اند که بازیکن در باشگاه حاضر شد و با 
او توافق کردیم بنابراین مســتندات این قــرارداد وجود دارد. حال این که چطور 
ایــن مطلب را آنجا جا انداخته اند نقطه ضعف اســت و ما از این نقاط ضعف در 
دادگاه CAS اســتفاده می کنیم. فدراسیون هم بر اساس این مدارک اعلام کرده 
محرومیت پرسپولیس کمتر می شود. با این حال ما دنبال تعلیق حکم باشگاه و 
بازیکن هســتیم تا طارمی بتواند در بازی داخلی و لیگ قهرمانان به میدان برود.

مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس همچنین درباره جریمه مهدی طارمی بیان کرد: 
حکم به بازیکن اطلاق شده و اگر پرداخت نشود به عنوان طلب باشگاه از بازیکن 
محسوب خواهد شد اما الان نباید روی این بحث ها کار کرد و باید بیشتر به دنبال 
این باشیم که فضا را مدیریت کنیم. همه سعی و تلاش مان این است که هوادار 
دل شاد شود. همه عوامل دست به دست هم دادند و دو سال پیش نایب قهرمان 
و پارسال قهرمان شدیم. امسال هم این انتظار وجود دارد و همه باید کمک کنیم. 
اتفاقات هم برای فوتبال است و محرومیت و مصدومیت به وجود می آید اما باید 
آن را مدیریت کرد تا هواداران همچنان پشت مان باشند و حمایت کنند.طاهری 
در پاســخ به این پرسش که اگر پرسپولیس از دو پنجره نقل و انتقالات محروم 
شــود چه برنامه ای برای مدیریت آن خواهد داشت، گفت: ما بیکار ننشسته ایم و 
برایش برنامه ریزی داریم. امیدواریم بتوانیم ابتدا تعلیق را بگیریم و آن را به زمان 
اعلام رای نهایی در CAS موکول کنیم. فرآیند کار این طور است که ابتدا اعتراض 
می کنیم و سپس پنل تشکیل می شود. بعد از آن باید مدارک ارسال شود و باید 
از ادعاها دفاع کرد. اگر حکم تعلیق شــود طارمــی می تواند به میدان برود. این 
طور که وکیل به ما گفته شــدنی اســت.او در بخش دیگری از صحبت هایش در 
پاسخ به این سؤال مبنی بر این که آیا برانکو با توجه به اتفاقات به وجود آمده و 
محرومیت پیش  رو حاضر به تمدید قراردادش می شود یا نه؟ اظهار کرد: این که 
تمدید می کند یا نه را نمی دانم. دو سال پیش هم قبل از اتمام فصل این بحث را 
داشتیم. نه تنها مربی بلکه با بازیکن هم دائم جلسه گذاشته و درباره نقاط ضعف 
و قوت ها صحبت می کنیم. طبیعتا قرارداد او امســال تمام می شود. صحبت هایی 
را هم با یکدیگر داشــته ایم و توافقاتی حاصل شده است. شخصا به برانکو اعتماد 

زیادی دارم و نظر قالب اعضای هیئت مدیره حفظ آقای برانکو است.

تیم میزبان را ندارد و بازی ها بدون حضور تماشاگران تیم 
میهمان انجام خواهد شد.

رئیس فدراسیون بسکتبال گفت: سال گذشته، شاهد 
ایــن بودیم کــه از حلقه ها و توپ های غیر اســتاندارد به 
صورت تعمدی اســتفاده شــده بود. متاسفانه نمایندگان 
فدراسیون در سال گذشته، وظایف خود را به خوبی انجام 
ندادند و ما هر ضربه ای که خوردیم از ناظران مان خوردیم. 
آنها همه حقیقت را به ما منتقل نکردند، البته همه گناهان 

را نباید گردن ناظران انداخت.
او ادامه داد: در فصل جاری به محض مشاهده هرگونه 
اهانتی از سوی تماشاگران، بازی قطع و با خاطیان برخورد 

خواهد شد.
مشــحون به پخــش تلویزیونی لیگ برتر نیز اشــاره 
کرد: قســمتی از تقصیر عدم پخش تلویزیونی مســابقات 
به گردن من اســت چون توان اجرایی لازم را نداشــتیم. 
از همــه تیم ها می خواهم به این قضیه رســیدگی کنند. 
 بسکتبال مظلوم واقع شده ولی من اهل اعتراض و التماس 

نیستم.
وی در پایــان تصریح کرد: تنهــا یک تیم هنوز مبلغ 
ورودیه لیگ را پرداخت نکرده اســت. از مســئولان این 
تیــم می خواهم تا پایان هفته، ورودیه خود را به حســاب 
فدراسیون واریز کنند و نماینده مجلس و سایر دوستان را 
سراغ من نفرســتند. تنها موردی که وزارت ورزش در آن 
به من اعتراض کرده این بوده که چرا پول وزارت ورزش را 
خرج لیگ می کنم. ما هنوز 300 میلیون تومان بابت حق 

داوری به داوران خود بدهکاریم.

حدیث دشت عشق

بهیادشهیدسعیدقهاري
همراه و ياور سردار شهيد احمد كاظمي

سردار سرتیپ پاسدار شــهید »سعید قهاری« 
در پنجمیــن روز فروردیــن مــاه ســال 1331 در 
روستای چنار علیا توابع اســدآباد استان همدان در 
خانــواده ای مذهبــی دیده به جهان گشــود. بعد از 
گذراندن تحصیلات در روســتا و همدان، به خدمت 
سربازی رفت و فنون نظامی را آموخت و همزمان با 
تظاهرات های مردمی علیه رژیم ستم شاهی به عنوان 

یک مبارز به فرمان امام)ره( مبارزات خود را آغاز کرد. پس از انقلاب در ســال 
1358 جزو اولین پاسدارانی بود که به سپاه ملحق شد و فرماندهی بسیج همدان 
را به عهده گرفت و پس از آن جانشــین ســپاه همدان شد. پس از آن فرمانده 
ســپاه نهاوند شــد و بعد از آن بنا به نیاز منطقه سنقر که در آن زمان مواجه با 
درگیری های ضد انقلاب بود به فرماندهی ســپاه سنقر منصوب شد.پس از سه 
ســال خدمت در شهر مریوان به جانشــینی قرارگاه شهید شهرامفر در سنندج 
منصوب گردید. پس از 6 ماه خدمت بنا به پیشنهاد سردار شهید کاظمی فرمانده 
وقت قرارگاه حمزه، به فرماندهی قرارگاه شهید کاوه در بانه انتخاب شد. سپس 
به جانشینی لشکر 3 در ارومیه انتخاب شد و در طی درگیری تن به تن با  اشرار 
کوردل در شهر اشــنویه، برای پنجمین بار از ناحیه پا به شــدت مجروح گردید. 
پس از آن مســئول ستاد قرارگاه حمزه سیدالشهدا شد. روی هم رفته ایشان 9 
سال در کنار سردار شهید احمد کاظمی خدمت نمود. وی در تاریخ آبان ماه 85 
به فرماندهی لشکر 3 نیروی مخصوص حمزه سید الشهدا منصوب شد و پس از 
3 الی 4 ماه خدمت در طی درگیری با ضد انقلابیون کوردل در ارتفاعات شمال 

غرب به درجه رفیع شهادت نائل آمد.

قطعیشدنحضور13تیمدرروسیه

کدام تیم ها شانس صعود به جام جهانی 2018 را دارند؟!
تنها13تیمحضورشــاندرجامجهانی2۰1۸
روسیهقطعیشدهاســتوتیمهایزیادیفرصت

حضوردربرترینفستیوالجهانفوتبالرادارند.
در حالــی که یک هفته  به پایــان رقابت های مقدماتی 
جام جهانی 2018 روســیه باقی  مانده اســت، تنها حضور 
13 تیم در این بازی ها قطعی شــده اســت. بامداد دیروز 
)یک شنبه( کاستاریکا صعودش را قطعی کرد و شنبه شب 
این اتفاق برای نیجریه افتاد. تیم آفریقایی توانســت زامبیا 
را با یک گل شکســت دهد و صدرنشین شــود. از طرفی 
کاســتاریکا با حضور کیلور ناواس با وجود تســاوی یک بر 
یک مقابل هندوراس صعودش را به جام جهانی قطعی کرد.
 در ادامه  به وضعیت تیم ها در مناطق مختلف جهان اشــاره 

می شود.
اروپا:

در ایــن منطقــه 14 تیم )13 تیم به عــلاوه میزبان( 
صعود می کنند. هفته  پایانی مرحلــه مقدماتی در اروپا در 
حالی یک شنبه، دوشنبه و سه شنبه برگزار می شود که تنها 
صعود پنج تیم مشخص شده است. روسیه به عنوان میزبان 
 ،C صعود کرده اســت، آلمان به عنوان صدرنشــین گروه
انگلیس تیم نخست گروه F و  اسپانیا و بلژیک صدرنشینان 
 گروه هــای G و H در جــام جهانی آینــده حضور خواهند 

داشت.
فرانســه یا سوئد )گروه A( ، ســوئیس یا پرتغال )گروه 
B(، صربســتان، ولز یا ایرلند )گروه D(، لهستان یا دانمارک 
)گروه E( و ایســلند، کرواســی یا اوکراین )گروه I( شانس 
صعود به عنوان تیم نخســت را دارند و می توانند به صورت 
مستقیم به مسابقات تابستان آینده صعود کنند. هشت تیم 
برتر که در رتبه دوم گروه شان قرار بگیرند به شانس مجدد 

خواهنــد رفت و در نهایت چهار تیــم دیگر به جام جهانی 
صعود خواهند کرد.

آمریکایجنوبی:
در این منطقــه چهار تیم به صورت مســتقیم صعود 
خواهنــد کرد و تیم پنجم در شــانس مجدد بــا نماینده 
اقیانوسیه بازی می کند. برزیل تنها تیمی است که صعودش 
را قطعی کرده اســت. شــش تیم دیگر برای ســه سهمیه 
مســتقیم تلاش خواهند کرد. اروگوئه بــه همراه کلمبیا و 
آرژانتین بیشترین شانس صعود مستقیم را خواهند داشت. 

این  در حالی اســت که شــیلی، پرو و پاراگوئه شانس های 
کمتری دارند.

آسیا:
چهار تیم به صورت مســتقیم به جــام جهانی صعود 
کرده انــد و برنده دیدار ســوریه و اســترالیا )دیدار رفت با 
تساوی یک بر یک به پایان رسید( با تیم چهارم کونکاکاف 
)اکنــون پاناما در این رتبه قــرار دارد( بازی خواهد کرد تا 
تکلیف این سهمیه نیز مشخص شود. پیش از این ایران به 
عنوان سرگروه A و ژاپن به عنوان سرگروه B به جام جهانی 

صعود کرده بودند. در این گروه عربســتان با قرار گرفتن در 
رتبه دوم جواز حضور در این رقابت ها را کسب کرد.  در گروه 

A نیز کره جنوبی دوم شد و صعودش را قطعی کرد.
آفریقا:

پنــج تیم از این قاره به جام جهانی صعود می کنند که 
صدرنشــینان هر گروه جواز حضور در ایــن رقابت ها را به 
دست می آورند. نیجریه اولین تیم از بین پنج تیم آفریقایی 
 B اســت که این کار را انجام داد. این تیم صدرنشین گروه
شــد. چهار تیم دیگر که قرار اســت در جام جهانی حضور 
داشــته باشــند امروز و در هفته  آخر )6 نوامبر( تکلیفشان 
مشخص خواهد شد. مصر )صدرنشین گروه E( امشب بازی 
خواهد کرد و می تواند صعــودش را قطعی کند. تونس در 
گروه A ، مراکش در گروه C و همه تیم های گروه D شانس 

صعود دارند.
کونکاکاف:

سه تیم نخست به صورت مستقیم صعود خواهند کرد و 
تیم چهارم در شانس مجدد با برنده دیدار سوریه و استرالیا 
بازی می کند. مکزیک و کاستاریکا تاکنون صعودشان را به 
جــام جهانی قطعی کرده اند. یک تیــم دیگر به آنها اضافه 

خواهد شد که به احتمال زیاد آمریکا خواهد بود.
اقیانوسیه:

مرحله مقدماتی در منطقه اقیانوسیه پایان پذیرفته است 
و تیم نیوزیلند برای صعود باید با تیم پنجم منطقه آمریکای 
جنوبی بازی کند. نیوزیلند توانست صدرنشین گروه A شود 
و در یک بازی حذفی برابر تیم جزایر سلیمان )صدرنشین 
گروه B( پیروز شــد و شــانس خود را برای حضور در جام 
جهانــی حفظ کرد. حریف بعــدی نیوزیلند در حال  حاضر 

پرو است اما این موضوع بامداد چهارشنبه قطعی می شود.

فدراسیونتاریخوآمارنامکارلوسکیروشرابهعنوانیکیازنامزدهایبهترینمربیملیفوتبالجهان
اعلامکرد.

با نزدیک شــدن به پایان سال 201۷ میلادی فدراسیون بین المللی تاریخ و آمار، نامزدهای بهترین مربی ملی مرد و زن 
جهان را اعلام کرد. یواخیم لو از آلمان که قهرمان جام کنفدراســیون ها شــد در کنار تیته سرمربی برزیل، روبرتو مارتینس 
سرمربی بلژیک، یولن لوپتگی سرمربی اسپانیا، کارلوس کی روش از ایران و وحید هلیل هودزیچ به عنوان نامزدهای بهترین 
مربی ملی جهان اعلام شدند. قرار گرفتن نام کی روش در لیست بهترین مربیان فوتبال سال 201۷ جهان در شرایطی است 

که ایران با این مربی موفق شد بدون گل خورده صعودش به جام جهانی 2018 را قطعی کند.

کی روش بهترین مربی ملی فوتبال جهان می شود؟! انتخاب اهواز به عنوان میزبان
 جام جهانی کشتی فرنگی 2018 

اهوازبــهعنوانمیزبانرقابتهــایجامجهانی
کشتیفرنگیدرسال2۰1۸میلادیمعرفیشد.

با توجه به میزبانی ایران در رقابت های جام جهانی کشتی 
فرنگی در روزهای ۷ و 8 اردیبهشــت ماه سال 9۷، فدراسیون 
کشتی با بررسی تمامی شرایط، شــهر اهواز و سالن دانشگاه 
شهید چمران را به عنوان میزبان مسابقات مذکور انتخاب و به 

اتحادیه جهانی کشتی معرفی کرد.
معرفی شهر اهواز از ســوی فدراسیون کشتی، به عنوان 
میزبــان رقابت های جام جهانی کشــتی فرنگــی با توجه به 

هماهنگی های صورت گرفته با اداره کل ورزش و جوانان استان 
خوزستان، به دلیل ارج نهادن به مردم با محبت و شریف این 
منطقه و همچنین بهره مندی از ظرفیت های ویژه تماشاگران 

پرشور استان خوزستان است.
همچنین نماینــده اتحادیه جهانی بــزودی برای بازدید 
از امکانات شــهر اهواز به ایران ســفر می کند. این رقابت ها با 
حضور 8 کشــور برتر کشتی فرنگی دنیا روسیه، ایران، ترکیه، 
گرجســتان، آلمان، ارمنستان، مجارســتان، قزاقستان برگزار 

خواهد شد.

*وحید مرادی که ســابقه ریاست فدراسیون شنا و چند سال حضور در فدراسیون قایقرانی را دارد، بعدازظهر امروز یکشنبه 
برای حضور در انتخابات پیش روی فدراسیون شنا ثبت نام کرد.قرار است پس از بررسی صلاحیت نامزدهای ریاست فدراسیون 

شنا از سوی وزارت ورزش و مراجع ذیصلاح، تاریخ انتخابات این فدراسیون اعلام شود.
*مســابقاتروئینگقهرمانیجوانانآسیاازنوزدهمتابیستودوممهربهمیزبانیسنگاپوربرگزارمیشودو
تیمملیروئینگجوانانایرانباشــشپاروزندربخشدخترانوهفتپاروزندربخشپسرانوچهارمربی
عازماینرقابتهاشد.نمایندگانایراندرچهارمادهبخشمردانوسهمادهبخشبانواناینرقابتهاشرکت
خواهندکرد.نیکولاجیوگا،سولمازعباسی،امیرحســنکاویانیوامیرحسینخاکیمربیانتیمملیدراین
رویدادهستند.اســراءجوانمردی،کیمیازارعی،فاطمهصفری،هانیهبیداد،فروغآقابالازادهومائدهحضوری
دربخشبانوانوشیرزادقادری،امیرحسینمحمودپور،رضاقهرمانی،میلاداللهوردیان،کاروحسینی،کامران

کرمیوشهروزصفاییدربخشمرداننفراتاعزامیبهمسابقاتروئینگقهرمانیجوانانآسیاهستند.

خواندنی از ورزش ایران

ملی پوش اسلحه سابر تیم ملی شمشیربازی می گوید بهترین شمشیربازان هم دوران افت و اوج دارند و با توجه به برگزاری 
10 مسابقه در سال، نمی توان همیشه در اوج بود.

مجتبــی عابدینی پس از کســب مقام ســوم در رقابت های جایزه بــزرگ تهران به اظهارنظر پرداخــت که گزیده ای از 
صحبت های وی در ادامه می آید:

* من در این رقابت ها برای قهرمانی شرکت نکردم و بعد از دو سه ماه توانستم خودم را محک بزنم و از این بابت از عملکردم 
راضی هستم.

*در مورد شکســتم مقابل پاکدامن در جایزه بزرگ تهران و اینکه آیــا در چند وقت اخیر از نظر نتیجه گیری در رقابت های 
مختلف افت داشته ام باید بگویم که نتایجی که می گیرم از نظر خودم قابل قبول است. ما در شمشیربازی در سال حدود 10 
مسابقه برگزار می کنیم و به هر حال بدن نیاز به ریکاوری دارد. افت هم همیشه چیز بدی نیست. هر ورزشکاری به هر حال 
افت پیدا می کند و نمی تواند همیشــه در اوج باشــد. بهترین شمشــیربازان هم افت و اوج دارند و این موضوع شامل من هم 

می شود و می توانم یک دوره در اوج باشم و در دوره ای نتوانم عملکرد کاملی داشته باشم.
* در کل برگزاری این رقابت ها خوب بود و همه شمشیربازان نمایش خوبی داشتند و این مسابقه ها به نوعی شروع آماده سازی 

ما برای حضور در جام جهانی الجزایر بود.
* در رقابت های جام جهانی الجزایر هم در بخش تیمی و هم انفرادی برای کسب مدال می رویم. به هر حال کشورهای دیگر 
هم تمرین کردند و ما هم تمرین کرده ایم اما در قدم اول برای حفظ مدال تیمی تلاش می کنیم و در انفرادی نیز می خواهیم 

مدال بگیریم.
* هدف اصلی ما بازی های آســیایی جاکارتا اســت و حتی جام جهانی الجزایر هم به نوعی آماده ســازی برای این رقابت ها 

محسوب می شود.

نمیشودهمیشهدراوجبود
عابدينی: نتايجی كه می گيرم از نظر خودم قابل قبول است

نادال فاتح رقابت های تنیس آزاد پکن
مرد شــماره یک تنیس دنیا برای دومین بار رقابت های تنیس آزاد پکن را 
فتــح کرد.فینال رقابت های تنیس آزاد چین دیــروز در پکن میان رافائل نادال 
و نیک کرجیوس برگزار شــد که این بازی را تنیســور سرشــناس اسپانیایی با 
شــیوه ای قاطعانه و در 2 ست متوالی با نتایج 6 بر2 و 6 بر یک به سود خود به 
پایان رساند.نادال نه تنها برای دومین بار قهرمان این رقابت ها شد بلکه ششمین 
عنوان قهرمانــی اش در فصل جاری که با ثبت دو قهرمان گرنداســلم در اوپن 
فرانسه و آمریکا در کارنامه وی همراه بود را هم کسب کرد.این هفتاد و پنجمین 
عنوان قهرمانی نادال در دوران بازیگری اش و یکصدودهمین حضور او در فینال 
تورنمنت هــای مختلف بود.نادال که با ایــن عنوان جایگاهش را در صدر جدول 
رده بندی برترین تنیســورهای مرد جهان تثبیت کرد، حالا باید خودش را برای 
رقابت های مسترز 1000 شانگهای آماده کند، جایی که رقیب سرسختی مانند 

راجر فدرر، پرافتخارترین تنیسور دنیا دارد.
پیرلو از فوتبال خداحافظی می کند

ستاره سابق تیم ملی فوتبال ایتالیا اعلام کرد در پایان ماه دسامبر برای همیشه 
کفش هایش را خواهد آویخت.آندره آ پیرلو ســتاره 38 ساله ایتالیایی اعلام کرد در 
پایــان فصل جاری فوتبال آمریکا خداحافظی خواهــد کرد.پیرلو که اکنون در تیم 
نیویورک ســیتی آمریکا بازی می کند قراردادش در ماه دســامبر به پایان می رسد. 
بازیکن سابق تیم های میلان، یوونتوس و اینتر توانسته شش قهرمانی در لیگ ایتالیا 
را در این مدت به دســت بیاورد و دو عنــوان قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا را نیز 
کسب کند.این بازیکن با ارزش فوتبال ایتالیا در سال 2006 نقش مهمی در قهرمانی 
ایتالیا در جام جهانی داشت.پیرلو درباره تصمیم خود مبنی بر خداحافظی از فوتبال، 
گفت: دیگر بس اســت. قرار نیست تا 50 ســالگی فوتبال بازی کنم. می خواهم کار 
دیگری کنم. الان 38 سال سن دارم و زمان خداحافظی از فوتبال رسیده است. اصلا 
عصبانی نیستم و الان وقت تشکر از تمام هم تیمی ها و مربیانم است که باعث شدند 
من به اینجا برسم. بعد از آنکه قرارداد با نیویورک به پایان برسد به ایتالیا باز خواهم 
گشت و شاید بخواهم وارد دنیای مربیگری شوم.پیرلو 116 بار برای تیم ملی ایتالیا 

به میدان رفت و بازی های ماندگاری را از خود به نمایش گذاشت.
فساد باعث استعفای رئیس کمیته المپیک برزیل شد

کارلوس نوزمان از ریاست کمیته  المپیک برزیل و کمیته  برگزاری ریو 2016 
استعفا داد.کارلوس نوزمان، رئیس کمیته  المپیک برزیل بعد از اتهامات اخیر در 
رابطه با فســاد و فساد در فروش بلیت های المپیک 2016 از ریاست این کمیته  
کناره گیری کرد. او دلیل این مسئله را تمرکز بر دفاع از خود اعلام کرد. نوزمان 
 IOC معتهد شد که از آبروی خود و بی گناهی خود دفاع کند. این عضو افتخاری
اخیرا از ســوی IOC نیز محروم شده است. چندی از دیگر مسئولان برزیلی نیز 
در رابطه با این مســئله دستگیر شده اند.نوزمان درباره اتفاقات اخیر گفت : من از 
آبروی خودم دفاع می کنم و ثابت می کنم که بی گناه هستم. من قبل از دادرسی 
ایــن کار را انجام می دهم. من به تمام مردان و زنانی که در ورزش فعالیت دارند 
نشان می دهم که بی گناه بوده ام. رفتن من از کمیته  المپیک برزیل تا زمانی ادامه  

خواهد داشت که نشان دهم در حق من بی عدالتی شده است.
ماموریت بولت، نجات ورزش دوومیدانی است

رئیس فدراســیون جهانی دوومیدانی معتقد است که یوسین بولت، بهترین 
دونده تاریخ دوی 100 متر با وجود اینکه بازنشســته شــده همچنان می تواند 
امتیازی برای ورزش دوومیدانی باشد.سباســتین کو، رئیس فدراســیون جهانی 
دوومیدانی خطاب به یوســین بولت، گفت : ماموریت تــو اگر آن را قبول کنی، 
نجات دادن دوومیدانی است.سباســتین کو از سال 2015 که رئیس فدراسیون 
جهانی شده با مشکلات زیادی در این فدراسیون دست و پنجه نرم کرده است.
سباســتین کو در ادامه  درباره بولت افزود: فکر نمی کنم تاکنون شــخصی را در 
ورزش دیده باشــم که آن قدر مورد قبول عموم باشد. شاید او شبیه محمد علی 
باشد. اگر او بتواند به ما کمک کند که بتوانیم با نسل جوان ارتباط برقرار کنیم و 

به آنها بفهمانیم که ورزش متعلق به آنها است، بسیار خوب است.
پیشنهاد ۸۰ میلیون پوندی میلان به آگوئرو

باشــگاه میلان در نظر دارد پیشــنهادی قابل توجه به مهاجــم آرژانتینی 
منچسترسیتی بدهد.نشریه »سان« انگلیس در گزارشی مدعی شد باشگاه میلان 
در نظــر دارد در ماه ژانویه و در پنجره نقل و انتقالات زمســتانی پیشــنهادی 
80 میلیون پوندی )89 میلیون یورویی( را برای جذب ســرخیو آگوئرو، مهاجم 
آرژانتینی منچسترســیتی بدهد. میلان که در این تابستان آندره سیلوا و نیکولا 
کالینیچ را به خط حمله اش اضافه کرده، قصد دارد با جذب آگوئرو خط حمله اش 
را تقویت کند. به هر حال اگر منچسترسیتی به دنبال جذب الکسیس سانچس 
از آرســنال برود، آگوئرو ممکن اســت از این تیم جدا شود.بر اساس گزارش ها 
آگوئروی 29 ساله که قراردادش با منچسترسیتی در پایان فصل جاری به پایان 
می رســد، رابطه اش با پپ گواردیولا تعریفی ندارد و همین شــاید باعث جدایی 

مسیر او و تیمی که از سال 2011 در آن عضویت دارد، شود.
دوری 2 هفته ای فلینی از میادین 

هافبک بلژیکی شــیاطین ســرخ برای مدت زمان مشخصی تیم ملی بلژیک و 
منچســتریونایتد را نمی تواند همراهی کند. اتحادیه فوتبال بلژیک بعدازظهردیروز 
اعلام کرد، مروان فلینی به دلیل رگ به رگ شدن لیگامنت زانویش به مدت دو هفته 
به دور از میادین خواهد بود. به این ترتیب فلینی بازی سه شنبه شب تیم ملی بلژیک 
برابر قبرس در هفته پایانی جام جهانی 2018 روســیه در منطقه اروپا را از دســت 
می دهد و در بازی حساس پیش روی شیاطین سرخ برابر لیورپول در رقابت های لیگ 
برتر انگلیس نیز غایب خواهد بود.در جریان پیروزی 4 بر 3 شــنبه شــب تیم ملی 
فوتبال بلژیک برابر بوسنی و هرزگوین در مرحله انتخابی جام جهانی 2018 روسیه، 
فلینی در حالی که بلژیک با نتیجه یک بر صفر از میهمانش پیش بود از ناحیه زانوی 
چپ آسیب دید و در دقیقه 29 به ناچار زمین بازی را ترک کرد. فلینی 29 ساله در 
فصل جدید یکی از مهره های کلیدی ژوزه مورینیو در منچستریونایتد بوده و ضمن 

به ثمر رساندن چهار گل برای این تیم، یک پاس گل هم ساخته است.
پاداش تاریخی برای قهرمانی های امسال رئال مادرید 
مدیرعامل باشگاه رئال مادرید اسپانیا گفت: بازیکنان نیاز به انگیزه مضاعف 
دارنــد و به آنها حق می دهم، پاداش تاریخی برای قهرمانی های امســال در نظر 
گرفته شده است. فلورنتینو پرس مدیرعامل باشگاه رئال مادرید اسپانیا در نشست 
خبری دیروز خود تصریح کرد: قرارداد چند بازیکن کلیدی تیم به بهترین شکل 
ممکن در این مدت تمدید شــده و هواداران نباید نگران وضعیت رونالدو باشند. 
اخبار خوبی در انتظار هواداران رئال مادرید اســت و به زودی اعلام خواهد شد. 
پرس ادامــه داد: بازیکنان نیاز به انگیزه مضاعف دارنــد و به آنها حق می دهم، 
پاداش تاریخی برای قهرمانی های امسال در نظر گرفته شده است. حامیان مالی 
باشــگاه امسال در بهترین حالت جذب شده و وضعیت مالی باشگاه بسیار خوب 
اســت، من از انتشار چنین واقعیتی هراس ندارم و به صدای بلند اعلام می کنم 
که سیســتم شفاف و ایده آل رئال مادرید در بخش مالی؛ بسیار خوب عمل کرده 
و اکنون توان این را داریم که بهترین پاداش ها را برای بازیکنان در نظر بگیریم.

رکابزنتیمملیدربخشاستقامتجادهازاینکهنتوانستهدررقابتهایجهانیشرکتکند،ناراحتاست.
آروین معظمی گودرزی درباره اعزام نشدن به رقابت های  جهانی اظهار کرد: ویزاها صادر نشد و به همین علت نتوانستیم 
به کشــور نروژ محل برگزاری مســابقات قهرمانی جهان اعزام شویم. وی ادامه داد: ظاهراً سفارت نروژ در کشورمان در دست 
تعمیر بوده و یک گروه واسطه می خواستند ویزا بگیرند که طول کشیده و نتوانستند این کار را انجام دهند. معظمی گودرزی 
با بیان اینکه از نرفتن به رقابت های جهانی خیلی ناراحت هستم، تأکید کرد: شرکت نکردن در چنین رقابت هایی لطمه خیلی 
بزرگی به دوچرخه سواری کشورمان و جایگاه رکابزنان می زند. این رکابزن لرستانی در پاسخ به پرسشی که چرا برای حضور در 
رقابت های جهانی دیر تصمیم گرفته شده است؟ گفت: فدراسیون از قبل رکابزن ها را زیر نظر داشت و بعد از مسابقات لیگ 
برتر نفرات مشخص شدند. به نظرم فدراسیون باید هر سال برای حضور در رقابت های جهانی برنامه ریزی کند و این مسابقات 
را در اولویت قرار دهد. وی تصریح کرد: ایران تیم اول آسیاســت و فدراســیون جهانی انتظار دارد که در این رقابت ها شرکت 

کنیم. بدون شک اگر در رقابت هایی با این سطح بالا شرکت کنیم، عملکردمان بهتر خواهد شد. 
بعد از سال ها قرار بود که رکابزن های ایرانی در رده  سنی بزرگسالان رقابت های جهانی شرکت کنند و بر این اساس تنها 

نام معظمی گودرزی در این رده برای اعزام به نروژ اعلام شد که به علت دیر صادر شدن ویزا این امر میسر نشد.

ناراحتی دوچرخه سوار ملی پوش از شركت نکردن
 در رقابت های جهانی

کریستیانورونالدوباگلزنیبرابرآندورااکنون
3۰گلتارسیدنبهرکوردعلیداییفاصلهدارد.

کریستیانو رونالدو توانســت در بازی برابر آندورا در 
حالی که به عنــوان بازیکن تعویضی به زمین آمده بود، 
گلزنی کند و تعداد گل های خود را به عدد ۷9 برســاند. 
مهاجم پرتغالی اکنون 30 گل تا رســیدن به رکورد علی 
دایی فاصله دارد. به نظر می رسد با توجه به آمادگی بدنی 
کــه رونالدو دارد، برنامه ای برای خداحافظی از بازی های 
ملی نداشــته باشــد و بتواند همچنان در تیم ملی بازی 
کند. رونالدو دو سال است که روند گلزنی خوبی در تیم 
ملی پیدا کرده اســت. او پارسال در یک سال 13 گل به 
ثمر رساند و در سال 201۷ نیز تاکنون در 10 بازی 11 

گل به ثمر رسانده است. اگر رونالدو بتواند تا جام جهانی 
بعدی در تیم ملی باقی بماند، بعید نیست بتواند رکورد 

گلزنی علی دایی را بشکند. 
برتریــن گلزنان ملــی فوتبال جهان به این شــرح 

هستند:
1- علی دایی )ایران( 109 گل

2- فرانس پوشکاش )مجارستان( 84 گل
3- کونیگیشه کاماموتو )ژاپن( 80 گل
4- کریستیانو رونالدو )پرتغال( ۷9 گل

4- گادفری چیتالو )زامبیا( ۷9 گل
6- حسین سعید )عراق( ۷8 گل

۷- پله )برزیل( ۷۷ گل.

مهاجمپرتغالیرکوردافتخارآمیزفوتبالایرانرامیشکند؟
رونالدو، ۳۰ گل تا شکستن ركورد علی دايی

اساســنامهاصلاحیفدراسیونتیراندازیباکمان
موردتأییدفدراسیونجهانیقرارگرفت.

فدراســیون تیراندازی با کمان از جمله فدراســیون هایی 
بود که اساســنامه اش مورد تأیید هیئت دولــت قرار نگرفته 
بود و وزارت ورزش هم از فدراســیون خواســته بود تغییراتی 
در این اساســنامه ایجاد کند تا به  محض اصلاح آن، انتخابات 
فدراســیون تیراندازی با کمان برگزار شــود. رضا کیارستمی 
دبیر فدراسیون تیراندازی با کمان با تایید این خبر اعلام کرد 
که این فدراســیون اساســنامه مورد تأیید وزارت ورزش را به 

فدراســیون جهانی ارسال کرده و فدراسیون جهانی نیز رسماً 
با اساسنامه اصلاحی موافقت و آن را تأیید کرده است. به این 
ترتیب به نظر می رسد باید منتظر ثبت نام مجدد از کاندیداها 
و برگزاری انتخابات فدراسیون تیراندازی با کمان باشیم. پیش 
از این وزارت ورزش اعلام کرده بود به  محض اصلاح اساسنامه 

فدراسیون، انتخابات را برگزار خواهد کرد.
دوره مدیریت 4ساله محمدعلی شجاعی در خردادماه سال 
96 به پایان رســیده و باید منتظر مانــد تاریخ انتخابات این 

فدراسیون از سوی وزارت ورزش اعلام شود.

تأييد اساسنامه فدراسيون تيراندازی با كمان 
و برگزاری انتخاب به زودی

بعدازبرکناریگلناروکیلگیلانیازریاستفدراسیونچوگانوانتصابحمیرااسدیبهعنوانسرپرستاین
فدراسیون،شنیدههاحاکیازایناستکهانتخاباتاینفدراسیوندر2ماهآیندهبرگزارخواهدشد.

گلنار وکیل گیلانی رئیس پیشین فدراسیون چوگان که به مدت 18 ماه مدیریت این فدراسیون را بر عهده داشت، بنا به دلایلی 
از سوی وزارت ورزش و جوانان از ریاست این فدراسیون کنار گذاشته شد. پس از این برکناری، با حکم مسعود سلطانی فر حمیرا 
اسدی به عنوان سرپرست فدراسیون چوگان منصوب شد اما شنیده ها حاکی است که انتخابات این فدراسیون ظرف 2 ماه آینده 

برگزار خواهد شد و دوران اداره شدن این فدراسیون با سرپرست چندان طولانی نخواهد بود.

برگزاری انتخابات چوگان ۲ ماه ديگر

صفحه 9
دو شنبه ۱۷ مهر ۱۳9۶ 

۱۸ محرم ۱۴۳9 - شماره 2۱۷۴۱

تیم ملی فوتبال وارد کازان شد
تیم ملی فوتبال کشــورمان برای برگزاری یک دیدار دوستانه مقابل تیم ملی 
روسیه وارد شهر کازان این کشــور شد.تیم ملی فوتبال کشورمان که صبح دیروز 
تهران را به مقصد کازان ترک کرد تا خود را آماده دیدار روز سه شنبه شب مقابل 
روســیه کند، ظهر دیروز به این شهر رسید. شاگردان کارلوس کی روش پس از دو 
جلسه تمرین در کازان خود را برای دیدار دوستانه مقابل روسیه که روز سه شنبه 
از ساعت 19:30 )به وقت تهران( در ورزشگاه کازان برگزار می شود، آماده می کنند.
درخواست عجیب فدراسیون از استقلال و پرسپولیس 

در ماجرای بلیت فروشی
فدراســیون فوتبــال درخواســت عجیبی از باشــگاه های ســرخابی برای 
بلیت فروشی کرده اســت. مهدی تاج در نشست خبری روز شنبه خود درحالی 
مدعی شــد بلیت فروشــی را از هفته نهم لیگ برتر به دو باشگاه پرسپولیس و 
استقلال واگذار می کنند که هیچ  اشاره ای به شرایط این واگذاری نکرد. علی اکبر 
طاهری در نشســتی که دیروز با جمعی از خبرنگاران داشت، به این نکته  اشاره 
کرد که فدراســیون فوتبال با توجه به قرارداد طولانی مدتی که با شرکت برهان 
مبین دارد، به باشگاه های اســتقلال و پرسپولیس اعلام کرده هیچ مخالفتی با 
واگذاری بلیت فروشــی به این دو باشگاه ندارد، اما این اتفاق در حالی رخ خواهد 
داد که باشگاه های سرخابی غرامت شکایت احتمالی شرکت برهان مبین در مورد 
فســخ قراردادی را که این شرکت با فدراســیون در مورد واگذاری بلیت فروشی 
دارد، به عهده بگیرند.مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس همچنین تأکید کرد که 
با این شــرایط، این خواسته فدراســیون را نخواهند پذیرفت، چراکه در صورت 
شکایت شرکت طرف قرارداد فدراسیون، ممکن است بعدها باشگاه پرسپولیس با 
جریمه سنگینی مواجه شود که در آن صورت عنوان  می شود بی کفایتی مدیران 

پرسپولیس باعث به وجود آمدن چنین شرایطی شده است. 
جلسه مسئول حراست فدراسیون فوتبال با طاهری 

رئیس حراست فدراسیون فوتبال در مورد حواشی رخ داده در ابوظبی نشستی 
را با طاهری برگزار کرد.خبر خوشگذرانی بازیکنان پرسپولیس در ابوظبی طی چند 
روز اخیر نقل محافل فوتبالی شــده و همین موضوع باعث شده تا حراست وزارت 
ورزش و فدراســیون فوتبال به این موضوع ورود کنند. بعد از شــایعات فراوان در 
مورد اتفاقات بعد از بازی با الهلال دیروز محمدحســین حمیسی رئیس حراست 
فدراسیون فوتبال به باشگاه پرســپولیس رفت و در خصوص مسائل مختلف این 
سفر با علی اکبر طاهری دیدار و گفت و گو کرد. قرار است در مورد اتفاقات رخ داده 

در ابوظبی حراست وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال به این موضوع ورود کند.
واکنش افشارزاده به خبر احضارش به سازمان بازرسی

مدیرعامل سابق باشگاه استقلال نسبت به خبر احضارش به سازمان بازرسی 
واکنش نشان داد.پیش از ظهر دیروز خبری در یکی از رسانه های ورزشی مبنی 
بر اینکه بهرام افشارزاده و پندار توفیقی باید به خاطر قراردادهای دو سال گذشته 
تیم استقلال به سازمان بازرسی بروند و در این خصوص توضیحاتی را ارائه کنند، 
منتشر شد. در این خصوص بهرام افشــارزاده مدیرعامل سابق باشگاه استقلال 
گفت: من در ایران حضور ندارم و خارج از کشــور هستم. هر وقت اعلام کردند 
می رویم و صحبت می کنیم. من هیچ مشــکلی با این موضوع ندارم و هر جا که 
بگویند می روم و توضیح می دهم. افشــارزاده بعد از خروج از استقلال جای خود 

را به سیدرضا افتخاری داد.
پایان ۷ پرونده دردسرساز تراکتورسازی در فیفا

با دریافت رسید پرداخت وجه حمزه یونس، ایان رمزی و دیتمار بیکای هفت 
پرونده دردسرساز تراکتورسازی در فیفا رسما مختومه شد. مسئولان این باشگاه 
پس از توافق با بازیکنان و مربیانی که جهت دریافت مطالبات خود به فدراسیون 
جهانی فوتبال شکایت کرده بودند نســبت به پرداخت بدهی های باشگاه اقدام 
کردند که در این بین رسید دریافت وجه در سه پرونده آخر نیز دریافت شد. بر 
این اساس با دریافت رسید پرداخت مطالبات حمزه یونس، ایان رمزی و دیتمار 
بیکای، هفت پرونده بدهی های باشگاه تراکتورسازی در فیفا مختومه شد و دیگر 
هیچ تهدیدی برای این باشــگاه از این ناحیه وجود نخواهد داشــت. دو پرونده 
کاردوسو و آگوستو سزار نیز همچنان در دادگاه عالی ورزش )CAS( مفتوح است 
که پس از پایان مراحل نهایی دادرســی مبلغ بدهی باشگاه تراکتورسازی به این 

دو بازیکن نیز مشخص می شود.
شنبه آینده ادامه جلسه طارمی در جلسه کمیته اخلاق

رئیس کمیته اخلاق فدراســیون فوتبال حضور مهدی طارمی و وکیلش در 
جلسه روز شنبه این کمیته را تایید کرد. مرتضی تورک با تایید این خبر درباره 
حضور مهدی طارمی و وکیلش در جلسه روز شنبه کمیته اخلاق اظهار کرد: این 
بازیکن به همراه وکیل خود در جلسه شنبه کمیته اخلاق حاضر شد. وی افزود: 
با توجه به ســفر تیم ملی فوتبال به روســیه، مقرر شد طارمی و وکیلش شنبه 
آینده نیز برای ادای پاره ای از توضیحات در جلسه ای که به منظور بررسی دلایل 
محرومیت این بازیکن و باشــگاه پرسپولیس تشکیل می شود حضور یابند. پس 
از جدایی مهدی طارمی از باشــگاه ریزه اسپور و متعاقب آن شکایت این باشگاه 
ترکیه ای، مهدی طارمی چهار ماه از فعالیت فوتبالی و باشگاه پرسپولیس نیز از 
فعالیت در دو پنجره نقل و انتقالات محروم شــد. پس از این محرومیت کمیته 
اخلاق با تشکیل فوری پرونده، تحقیقات جدی خود را برای بررسی همه جانبه 
این موضوع آغاز کرده و با برگزاری نشست هایی با حضور کارشناسان بین المللی، 
حقوقی و همین طور اســتماع توضیحات افراد دخیل در این پرونده سعی دارد 
دلایل این اتفاق را که باعث خدشه دار شدن حیثیت فوتبال ایران شده مشخص 

و افراد خاطی را شناسایی کند.

سیویکمیندورهمسابقاتوالیبالقهرمانیباشگاههایبرترایران»جامشهیدمحسنحججی«عصردیروز
آغازشد.

در نخستین مسابقه لیگ برتر والیبال، تیم شمس در کرج میزبان تیم خاتم اردکان بود که این دو تیم از ساعت 13 دیروز به 
مصاف یکدیگر رفتند که در نهایت تیم خاتم اردکان با نتیجه 3 بر 2 پیروز شد و دو امتیاز شیرین در خانه حریف به دست آورد. 
شاگردان محمد وکیلی سرمربی شمس که در این مسابقه نمایش مناسبی داشتند، در ست سوم و چهارم 25 بر 23 و 26 بر 24 
به پیروزی رسیدند، اما در ست های اول، دوم و پنجم به ترتیب با امتیازهای 25 بر 1۷، 25 بر 19 و 15 بر 12 مغلوب خاتم اردکان 
شدند. در دیدار دیگر نیز تیم بانک سرمایه مدافع عنوان قهرمانی به عنوان تیم میزبان توانست با نتیجه 3 بر صفر از سد شهرداری 
ورامین بگذرد. تیم بانک سرمایه در این دیدار موفق شد در سه ست متوالی با نتایج 25 بر 16، 25 بر 13 و 25 بر 16 بر حریف 
غلبه کند. سایپا تهران نیز موفق شد در نخستین دیدار لیگ والیبال با نتیجه 3 بر صفر تیم کاله مازندران را شکست دهد. سایپا 
در این دیدار خارج از خانه که در آمل برگزار شد در سه تایم متوالی با نتایج25 بر 23، 25 بر 21 و 25 بر 21 به پیروزی رسید.

تیم سازمان عمران شهرداری ساری نیز در سالن سید رسول حسینی این شهر با نتیجه 3 بر یک از سد رعد پدافند کاشان 
گذشت.نتایج سایر دیدارهای دیروز به چاپ روزنامه نرسید.

شروع مقتدرانه مدافع عنوان قهرمانی ليگ برتر واليبال


